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敵基督是誰?  Who is the Antichrist? 
 
Q: 甚麼是敵基督?  What is the Antichrist? 

A:___________________________________________________ 
【啟 Rev  19:19~20】 

 
Q: 敵基督到底有幾個?  How many antichrists are there? 

A: __________________________________________________ 
【約一 1 John 4:1~6】 

【帖後 2Thess 2:1~8】 

 
 

I. 中國共產黨會不會是敵基督？ 

    Will the Chinese Communist Party be the Antichrist? 
A:_____________ 

  1. 將來的敵基督是非常借重於宗教的力量來控制他所統治的人民. 

        The  Antichrist relies heavily on the power of religion to control  
        the people he rules.                                                                   
【啟 Rev  17:1~6】 

【啟 Rev17:7~8】 

【啟 Rev  20:1~3】 

【但 Dan 9:27】 

2. 將來敵基督是很有效的控制著各族各國各方各民. 

        The Antichrist will effectively control all races, nations, and peoples. 
【啟 Rev 17:15】 

 
 

II. 一波未平, 一波又起.   Another wave hovering at the horizon. 
【王上 1King  22:19~20】 

Illustration: 
【約 John 8:44】 

【耶 Jer 17:9】 

  1. 對媒體的擔心/Concerns regarding the media 

2. 對宗教的擔心/Concerns about religion 

3. 更可怕的是教宗法蘭西斯公開承認了同性戀者也有他們 的民權, 

有權力和他們所愛的一同生活. 

Pope Francis said, “Homosexuals have a right to be a part of the 
family.  They’re children of God and have a right to a family. Nobody 
should be thrown out, or be made miserable because of it,” the  

pope said in the film “Francesco”. “What we have to create is a civil 

union law.  That way they are legally covered.” 
 
 

III. 轉進到敵基督/Transition to Antichrist 
 【啟 Rev 6:9~11】 

 
 

IV. What is Antichrist? 敵基督是甚麼樣的一個人? 
【但 Dan 11:36~39】 

A. He will be a deal maker.  
      他是善用政治力量的合縱連橫者 (但 11:39). 

【啟 Rev 6:1~2】 

B. He will be a homosexual or multi-sexual. 
       他是一個同性戀者，或者，是多性戀者(但 11:37). 

C. He will make himself the 2nd person of Fake Trinity. 
      他會把自己包裝成為冒牌三位一體的第二個位格 (啟 17:7-8). 

 

Conclusion 結論 
在敵基督出現的時候，基督徒怎麼辦？ 

What do Christians do when the Antichrist appears? 
基督徒要被提。只要你是有基督的生命在心裡的, 你就要被提. 但是那些

不是信耶穌, 而是要耶穌信你的人, 就會留在地上進入大災難, 在敵基督

的對待裡面, 他們才知道甚麼叫做真正的信耶穌基督.  

Christians will be raptured. As long as you have the life of Christ in your 
heart, you will be raptured. But those who do not believe in Jesus, but want 
Jesus to believe in them will stay on the earth and experience the tribulation. 
In the torture of the Antichrist, they will know what it means to truly believe 
in Jesus Christ. 
 

Reflections: 
1. The world is chaotic as we see it, yet it is moving as God foresaw 
according to the scripture.  Being Christians we have the assurance of 
salvation and the advantage of knowing how the world is moving forward.  
How do we use these advantages? 這個世界看起來是非常的混亂, 但是卻

按照上帝所預知的在往前行. 身為基督徒, 我們有得救的確據, 我們也有

知道末世的高度. 在我們的生活上, 要如何來使用我們這樣的優勢? 

 
2. Who do you think the Antichrist will be? 你認為敵基督會是誰? 
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